

# 锻造企业专业加工工程机械挖掘机斗齿锻件、锻造大宇220斗齿

产品名称	锻造企业专业加工工程机械挖掘机斗齿锻件、锻造大宇220斗齿
公司名称	洛阳云台通用机械有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:是 型号:220 规格:大宇220
公司地址	邙岭乡西才庄村
联系电话	暂无

## 产品详情

### 企业简介

洛阳云台通用机械有限公司位于优秀的旅游城市洛阳市临近著名古迹龙门石窟，创建于1992年，现有公司员工300人，占地面积30000平方米。

公司专业生产汽车配件，工程机械配件,komatsu挖掘机斗齿,卡车、拖车配件，摩托车配件等精

密锻造件，欢迎来图订购加工。公司的土方机械及农用机械出口到全世界30多个国家，以良好的质量及服务得到信任及好评。

公司目前拥有10条热模锻造生产线及3条机加工生产线，配备完整的检测仪器及设备：磁粉探伤仪，

布氏硬度计、显微镜、光谱仪和三坐标检测仪等。年产锻件5万吨。公司主要锻造设备有300t、400t、630t、1000t、1600t、2500t 4000及8000t热模锻压力机、

数控车床，磨床，铣床，及万能钻床等。公司拥有先进的模具加工设备：加工中心及2台热处理炉。公司按iso9001:2008和iso/ts16949汽车体系质量认证标准建立本公司的质量管理体系，健

全和贯彻质量保证手册，为客户提供满意的产品和服务。

luoyang yuntai general machinery co.,ltd. located in luoyang city,a national excellent tourist city with long histroy of the famous longmen grottoes.the

company is a private enterprise established in 1992,has a complete organization and a strong research team with a total of 300 employees,covers an area of 34,000m2. the company specialized in precision forged automobile accessories,engineering machinery forging parts, truck forged parts,trailer forged parts,motorcycle forged parts and komatsu excavator bucket teeth. oem&odm welcome.the company engineering machinery and tractor sales in more than 30 countries around the world and get extensive trust and praise from clients with unique technology and high-level quality. the company has 10 hotdie forging production lines and 3 finish machining lines,equipped with a series of testing and inspection instruments such as magnetic powder inspection machinery, brinell hardness tester, microscope, spectrograph and three coordinate measuring instruments, with an annual output of over 50 thousand tons forging products. the main forging equipments have 300t、 400t、 630t、 1000t、 1600t、 2500t、 4000t and 8000t friction screw press, cnc lathe, grinder, milling machine and universal drill. the company has advanced mold processing equipment including cnc center and 2 sets heat treatment furnace. the company qualified for iso/ts16949 and iso9001:2008 quality management system certificates and sets up a quality control system,improves and implements quality guarantee manual to ensure the realization of company quality principle to provide satisfying products and service to clients.

锻压设备 检测设备 模具车间 公司产品

公司客户

办公环境

企业文化

技术研发 研发流程 质量体系 企业荣誉  
汽车行业质量管理体系iso/ts 16949:2009认证证书

企业组织机构 客户服务

洛阳云台通用机械有限公司

生产基地：中国 洛阳 偃师 邙岭工业区

营销中心：洛阳市太康路奥林商务901-909室

企业邮箱：sales@lyytdz.com lyytdz@126.com

公司网址：www.lyytdz.com

联系人：李云良 15896625938

联系人：白向辉 15896627270

电话：0379-65226819 旺旺：lyytdz1688:li

电话：0379-65226818

旺旺：lyytdz1688:bai

传真：0379-65926716 qq：2500641681

传

真：0379-65926716 qq：919113447

联系人：朱腾龙 15838862815

联系人：赵运涛 15896617938

电话：0379-65226809 旺旺：lyytdz1688:zhu 电话：0379-65956592

旺旺：lyytdz1688

传真：0379-65926716 qq：360282848 传真：0379-65926716

qq：1740182458

欢迎您来电来函咨询洽谈！！！！

本产品的加工定制是是，型号是220，规格是大宇220，材质是42CrMo，适用范围是大宇挖掘机械